
Proces-verbal
Încheiat În şedinţa extraordinară a Consiliului

General al Municipiului Bucureşti din data
de 29 mai 2008,orele 15,00

Şedinţa a avut loc În sala de consiliu de la etajul III din clădirea
Primăriei Municipiului Bucureşti, la care au participat 36 din cei 43 de
consilieri generali.

La şedinţă au participat următorii: domnul Adriean Videanu Primar
General al Municipiului Bucureşti, domnul Toma Tudor Secretar General
al Municipiului Bucureşti, Doamna Subprefect Cristina Coruţ - Instituţia
Prefectului Municipiului Bucureşti.

Au fost invitaţi să participe următorii: directorii aparatului propriu al
Primăriei Municipiului Bucureşti, directorii regiilor autonome aflate sub
autoritatea Consiliului General al Municipiului Bucureşti, presa şi
televiziunea.

La şedinţă
Dragoş(motivat),
Daniela(motivat),
Bergheş Cramen

au fost absenti următorii: Băleanu Dorin, Florescu,
Goncea Gheorghiţă Liviu, Moise Alina

Paţica luliana Antonela, Petrovici Octavian (motivat),

Domnul Secretar General Tudor Toma
Am să dau citire pentru Început, unor note În atenţia Consiliului

General al Municipiului Bucureşti.
Prin adresa Înregistrată la Direcţia Asistenţă Tehnică şi Juridică a

C.G.M.B. cu nr. 2140/29.05.2008 Liga Asociaţiilor de Proprietari -
HABITAT a formulat plângere prealabilă Împotriva Hotărârii C.G.M.B.
nr. 155/2008 Întrucât În opinia acesteia au fost Încalcate prevederile
legilor nr. 219/1998, 52/2003, 51/2006,241/2006,215/2001, a OUG nr.
54/2006, 34/2006, a Hotărărilor C.G.M.B. nr. 273/1998 şi 295/1999 şi a
Contractului de Concesiune a serviciilor de alimentare cu apă şi de
canalizare dintre Municipiul Bucureşti, reprezentat de către C.G.M.B., În
calitate de concedent şi S.C. Apa Nova Bucureşti În calitate de
conceslonar.

În opinia acesteia hotărârea este nelegală şi generează
ineficienţă, ineficacitate, lipsă de transparenţă, ceea ce constituie grave
Încălcări ale interesului general al comunităţii locale.
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Prin adresele Înregistrate la Cabinet Secretar General al
Municipiului Bucureşti cu nr. 1875-1878, 1880-1894/22.05.2008 şi la
Direcţia Asistenţă Tehnică şi Juridică a C.G.M.B. cu nr.
2040/23.05.2008, Judecătoria sectorului 5 Bucureşti a comunicat
citaţiile În dosarul nr. 4363/302/2008, reclamant Micşunescu Mărioara
având ca obiect pretenţii, pentru următorii: Bergheş Carmen, Băncilă
Mihai, Băleanu Dorin Alexandru, Botoş Laurian Dragoş, Meran Ştefan
Dan, Marinescu Ioan, Ioan Aurelian, Goncea Gheorghiţă Liviu, Florescu
Dragoş, Bumbaş Florin, Mircea Valentin, Moise Alina Daniela, Oprişan
Ion, Paliga Sorin, Paţica luliana Antoanela, Petrovici Octavian, Prioteasa
Doru, Purcărea Sorin, Rece Olga.

Menţionez că aceste citaţii pot fi ridicate de către cei menţionaţi
de la Direcţia Asistenţă Tehnică şi Juridică a C.G.M.B.

Prin adresele Înregistrate la Direcţia Asistenţă Tehnică şi Juridică
a C.G.M.B. cu nr. 2032, 2064,2069,2114/2008, Asociaţiile de Proprietari
din Aleea Străduintei nr. 2, BI. 04, Aleea Ciceu nr. 9, bl. E 12, Aleea,
Ciceu nr. 7, bl. E 13 au formulat o notificare prin care aduc la cunoştinţa
C.G.M.B. faptul că schimbarea destinaţiei terenurilor amenajate ca spaţii
verzi şi/sau prevăzute ca atare În documentaţiile de urbanism,
reducerea suprafeţelor acestora ori strămutarea lor este interzisă,
indiferent de regimul juridic al acestora. Actele administrative sau
juridice emise ori Încheiate cu nerespectarea prevederilor menţionate
sunt lovite de nulitate absolută.

Notificatorii somează ca În termen de 15 zile de la primirea
acesteia să fie revocată Hotărârea C.G.M.B. privind aprobarea Planului
Urbanistic Zonal -Aleea Ciceu nr. 7 A sector 4, aprobată În şedinţa
ordinară a C.G.M.B din data de 1302.2008.

Aceştia precizează că În cazul În care nu se va da curs notificarii
Îşi rezervă dreptul de a acţiona În instanţă solicitând daune interese
cominatorii şi plata cheltuielilor de judecată.

Prin adresa Înregistrată la Direcţia Asistenţă Tehnică şi Juridică a
C.G.M.B. cu nr. 2044/23.05.2008, Instituţia Prefectului Municipiului
Bucureşti aduce la cunoştinţa Consiliului General al Municipiului
Bucureşti scrisoarea Cabinetului de Avocat "Mariana Ştefan" formulată
În numele Asociaţiei "Camera Naţională a Taximetriştilor din România",
Înregistrată la Instituţia Prefectului Municipiului Bucureşti sub nr.
13.244/25.04.2008 prin care se pun În discuţie unele prevederi ale
Hotărârii Consiliului General al Municipiului Bucureşti nr. 178/2008.

Potrivit adresei Instituţiei Prefectului Municipiului Bucureşti nr.
SM/13.868/P/2008, la verificarea legalităţii actului administrativ sus



menţionat prin care se aprobă Regulamentul -cadru, Caietul de sarcini
şi Contractul de atribuire În gestiune delegată pentru organizarea şi
executarea serviciului public de transport local În regim de taxi, au fost
reţinute unele lipsuri atât sub aspectul fondului, cât şi sub aspectul
formei, fapt ce conduce la premiza ne legalităţii actului administrativ.

Instituţia Prefectului Municipiului Bucureşti solicită reanalizarea
actului administrativ criticat, În vederea punerii acestuia În consonanţă
cu normele legale aplicabile În materie.

În cazul mentinerii Hotărârii C.G.M.B. nr. 178/2008, aceasta va fi,
atacată la instanţa de contencios administrativ, potrivit legii.

Prin adresa Înregistrată la Direcţia Asistenţă Tehnică şi Juridică a
C.G.M.B. cu nr. 2978/20.05.2008, domnul Sterian Costel a formulat
plângere prealabilă Împotriva Hotărârii Consiliului General al
Municipiului Bucureşti nr. 111/2007 şi solicită să fie analizată
posibilitatea revocării prevederilor punctului 1A -1.3 a.2, privitoare la
modalitatea de stabilire a impozitului datorat pentru autoturismele cu
capacitate cilindrică de peste 3.001 cm3.

Prin adresa Înregistrată la Cabinet Secretar General sub nr.
1916/6/23.05.2008 şi la Direcţia Asistenţă Tehnică şi Juridică a
C.G.M.B. cu nr. 2063/26.05.2008, doamna Vlad Luchiana Carmen,
consilier juridic În cadrul Aparatului Permanent al CGMB solicită
numirea unei persoane, care să preia dosarele aflate pe rolul instanţei
de judecată la Curtea de Apel Bucureşti sau care sa ceară fixarea altui
termen de judecată, până la soluţionare, Întrucât domnul Sebastian
Deac, consilier juridic În cadrul Aparatului Permanent al CGMB şi-a
prezentat demisia.

Doamna Vlad Luchiana Carmen, aduce la cunoştinţa C.G.M.B. că
datorită volumului mare de dosare aflate pe rolul Tribunalului
Municipiului Bucureşti secţia a IX a Contencios Administrativ şi Fiscal,
nu poate asigura reprezentarea C.G.M.B. pentru dosarele În care a
pledat domnul consilier juridic Sebastian Deac, neasumându-şi
responsabilitatea reprezentării la Curtea de Apel Bucureşti.

Doamna Vlad Luchiana Carmen depune Împreună cu adresa
menţionată mai sus şi un extras cu situaţia dosarelor aflate pe rolul
instanţelor judecătoreşti.

Prin adresa nr. SM/13.967/P/2008 Înregistrată la Direcţia
Asistenţă Tehnică şi Juridică a C.G.M.B. cu nr. 2014/21.05.2008,
Instituţia Prefectului Municipiului Bucureşti revine la adresa nr.
SM/3.988,4.275,5.550/P/2008, şi solicită să i se comunice măsurile
dispuse cu privire la aspectele semnalate În aceasta, referitoare la
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modul de Întocmire a documentelor care au fundamentat Hotărârea nr.
359/2007.

Prin adresa 3988/2008 domnul Melian lulian solicita Institutiei,
Prefectului Municipiului Bucureşti să acţioneze la instanţa de contencios
administrativ Hotărârea C.G.M.B. pentru aprobarea Planului Urbanistic
Zonal str. Brădetului nr. 24, sector 4 precum şi autorizaţia de construcţie
nr. 1297/67629/2007 eliberată pentru ansamblul Rezidenţial din str.
Brădetului nr. 24, sector 4 şi a tuturor avizelor şi documentaţiei care au
stat la baza acesteia.

Menţionez că adresa Instituţiei Prefectului Municipiului Bucureşti
nr. SM/3.988,4.275,5.550/P/2008 a fost adusă la cunoştinţa C.G.M.B. În
şedinţa din data de 06.03.2008.

Prin adresele Înregistrate la Cabinet Secretar General al
Municipiului Bucureşti cu nr. 1919-1936/24.05.2008, 1955/26.05.2008 şi
la Direcţia Asistenţă Tehnică şi Juridică a C.G.M.B. cu nr.
2061/26.05.2008, Tribunalul Bucureşti Secţia a IX a Contencios
Administrativ şi Fiscal a comunicat citaţiile În dosarul nr. 18452/3/2008,
reclamant Micşunescu Mărioara, având ca obiect sancţiunea pentru
neexecutarea hotărârii pentru următorii: Bergheş Carmen, Băncilă
Mihai, Băleanu Dorin Alexandru, Botoş Laurian Dragoş, Meran Ştefan
Dan, Marinescu Ioan, Ioan Aurelian, Goncea Gheorghiţă Liviu, Florescu
Dragoş, Bumbaş Florin, Mircea Valentin, Moise Alina Daniela, Oprişan
Ion, Paliga Sorin, Paţica luliana Antoanela, Petrovici Octavian, Prioteasa
Doru, Purcărea Sorin, Rece Olga.

Menţionez că aceste citaţii pot fi ridicate de către cei menţionaţi
de la Direcţia Asistenţă Tehnică şi Juridică a C.G.M.B.

Prin adresa Înregistrată la Cabinet Secretar General sub nr.
1914/6/23.05.2008 şi la Direcţia Asistenţă Tehnică şi Juridică a
C.G.M.B. cu nr. 2068/26.05.2008, "Asociaţia Camera Naţională a
Taximetriştilor din România" formulează plângere prealabilă prin care
solicită revocarea Hotărârii C.G.M.B. privind Regulamentul -cadru,
Caietul de sarcini şi Contractul de atribuire În gestiune delegată pentru
organizarea şi executarea serviciului public de transport local În regim
de taxi.

Asociaţia aduce la cunoştinţa Consiliului General al Municipiului
Bucureşti că În situaţia În care actul administrativ nu va fi revocat
urmează să se adreseze instanţei de judecată pentru anularea acestuia
şi vor solicita şi daune materiale atât C.G.M.B., În calitate de autoritate
emitentă, cât şi consilierilor generali, persoane fizice, În solidar cu
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autoritatea administrativă, În baza art. 16 din Legea 554/2004 a
contenciosului administrativ.

Prin prezenta vă aducem la cunoştinţă că domnii Costache
Gheorghe şi Costache Mihai au formulat plângere prealabilă Împotriva
actului administrativ numit PUZ - Strada Pădurea Neagră - Strada
Pădurea Pustnicu.

În motivele plângerii se menţionează că domnii Costache
Gheorghe şi Costache Mihai sunt proprietari ai terenului extravilan arabil
În suprafaţă de 1900 mp care a fost inclus În PUZ - Strada Pădurea
Neagră - Strada Pădurea Pustnicu, menţionat la poziţia 3 din anexa
Hotărârii Consiliului General al Municipiului Bucureşti nr. 131/2005,
privind aprobarea unor planuri urbanistice zonale. Contestatarii
menţionează faptul oă prevederile de sistematiza re şi modernizare a
circulatiei ale PUZ-ului sus-mentionat afectează În totalitate terenul lor,, ,
prin urmare nu Îşi pot exercita dreptul de proprietate privată asupra
terenului.

Având În vedere cele mai sus-mentionate domnii Costache,
Gheorghe şi Costache Mihai solicită revocarea parţială sau modificarea,
după caz, a Hotărârii Consiliului General al Municipiului Bucureşti nr.
131/2005, privind aprobarea unor planuri urbanistice zonale.

Prin prezenta vă aducem la cunoştinţă că prin adresele: 736243,
736245 şi 736247 din 23.05.2008, domnul Dumitrescu Radu Corneliu a
formulat plângere prealabilă Împotriva H.C.G.M.B. nr. 155/2008 privind
aprobarea punerii În conformitate a statutului Agenţiei de Reglementare
a Nivelelor de Serviciu Apă-Canal a Municipiului Bucureşti - ARBAC,
aprobat prin Hotărârea C.G.M.B. nr. 153/2001, cu Legea administraţiei
publice locale nr. 215/2001, republicată, cu modificările şi completările
ulterioare.

În motivele plângerii se menţionează că H.C.G.M.B. nr. 155/2008
a fost adoptată cu Încălcarea prevederilor art. 6 din Legea nr. 52/2003
privind transparenţa decizională În administraţia publică, proiectul de
hotărâre nefiind supus dezbaterii publice Înainte de a fi introdus pe
ordinea de zi a Consiliului General al Municipiului Bucureşti.
Contestatarul menţionează că H.C.G.M.B. nr. 155/2008 a fost adoptată
cu Încălcarea prevederilor art. 39 alin. (3) şi art. 44 alin. (1) din Legea nr.
215/2001 a administraţiei publice locale, republicată, proiectul de
hotărâre nefiind comunicat public şi consilierilor C.G.M.B. cu cel puţin 5
zile Înainte de data şedinţei ordinare a C.G.M.S. De asemenea, se
menţionează că H.C.G.M.B. nr. 155/2008 a fost adoptată cu Încălcarea
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prevederilor art. 45 alin. (3) din Legea nr. 215/2001, republicată, nefiind
adoptată cu numărul de voturi necesar validării sale.

Având În vedere cele mai sus-mentionate domnul Dumitrescu,
Radu Corneliu solicită revocarea În Întregime a Hotărârii Consiliului
General al Municipiului Bucureşti nr.155/2008, privind aprobarea punerii
În conformitate a statutului Agentiei de Reglementare a Nivelelor de
Serviciu Apă-Canal a Municipiului Bucureşti - ARBAC, aprobat prin
Hotărârea C.G.M.B. nr. 153/2001, cu Legea administraţiei publice locale
nr. 215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare.

Câţi consilieri sunt prezenţi În sală? 36.
Doamnelor şi domnilor consilieri vă supun la vot procesul verbal al

şedinţei extraordinare a Consiliului General al Municipiului Bucureşti din
data de 15 mai 2008.

Cine este pentru? majoritatea (30) voturi, cine este Împotrivă? O
voturi, abţineri? 6 voturi ( Meran D., Botoş L., Paliga S., Purcărea S.,
Ioan A., Băncilă M.).

Vă mulţumesc.

Doamna preşedinte, avem două solicitări de luare de cuvânt, din
partea Asociaţiei Cartea Veche care solicită Consiliului General
Începând cu data de 29 mai acordarea spaţiului dintre cele două alveole
ale Universităţii pe timp de 3 ani pentru anticariat stradal, asta rămâne
să hotărască membrii consiliului dacă se va ..... şi doamna Tamaris Taloi
Maria, cred, care roagă de asemenea să i se aprobe să ia cuvântul În
şedinţa de astăzi.

Doamna preşedinte de şedinţă Roxana Cosma
Nu cere luarea la cuvânt doamna, În solicitarea dânsei nu se cere

luarea la cuvânt. Acordarea spaţiului, nu luarea la cuvânt.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Rămâne să decideti dumneavoastră.,

Doamna preşedinte de şedinţă Roxana Cosma
Multumesc domnule Secretar General. O să trecem la ordinea de,

zi propusă de Primarul General de aceea permiteţi-mi să dau cuvântul
domnului Primar General În cazul În care doreşte să facă amendamente
la ordinea de zi propusă.
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Domnul Primar General Adriean Videanu
Mulţumesc doamna preşedinte, doamnelor şi domnilor colegi vă

rog să fiţi de acord cu scoaterea de pe ordinea de zi a următoarelor
puncte: 6, 11, 18, 19, 31, 32, 33, 34, 35 şi 38 şi introducerea pe ordinea
de zi suplimentară a următoarelor proiecte de hotărâre:

1. Proiect de hotărâre privind Înfiinţarea instituţiei Teatrul de Dans
Contemporan

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal
PUZ - str. Sfinţii Apostoli nr. 2A - 2B, sector 5

3. Proiect de hotărâre privind transmiterea terenului situat În Şos.
Bucureşti - Ploieşti Km 8,5, În suprafaţă de 24.627 mp., din
domeniul privat al Municipiului Bucureşti În domeniul public al
statului şi administrarea Ministerului Internelor şi Reformei
Administrative.

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-
economice şi a indicatorilor tehnico-economici aferenţi proiectului
Pasaj rutier Şos. Colentina - str. Dna Ghica

5. Proiect de hotărâre privind concesionarea, fără licitaţie publică, a
unui teren situat În Str. Ghiozdanului nr. 1 A, sector 1, În
suprafaţă de 65,66 mp., teren aparţinând domeniului privat al
municipiului Bucureşti, necesar realizării extinderii unei clădiri cu
destinatia de locuinte, ,

6. Proiect de hotărâre privind Înaintarea cererii către Guvernul
României de transmitere a terenului situat În Şos. Străuleşti nr.
58 - 60, sector 1, Bucureşti, În suprafaţă de 143,99 mp. din
proprietatea statului În proprietatea publică a municipiului
Bucureşti

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului Agenţiei de
Reglementare a nivelelor de servicii Apă - Canal a municipiului
Bucureşti (ARBAC) pe anul 2008

8. Proiect de hotărâre privind transmiterea unui teren În suprafaţă
de 5185 mp, aparţinând domeniului privat al municipiului
Bucureşti, situat În Aleea Solidarităţii f.n., sector 3, În
administrarea Ministerului Internelor şi Reformei Administrative,
În vederea realizării unei baze sportive pentru personalul propriu

9. Proiect de hotărâre privind modificarea anexei Hotărârii
Consiliului General al Municipiului Bucureşti nr. 133/14.07.2005
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai proiectului
"Modernizare Piaţa Eroii Revoluţiei şi Pasaj Pietonal"



10. Proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 1 la
H.C.G.M.B. nr. 174/2008 privind indicatorii tehnico - economici
pentru obiectivul "Realizarea reţelelor publice de alimentare cu
apă şi canalizare, precum şi a drumurilor aferente ansamblului
de locuinţe "Henri Coandă", sectorul 1"

11. Proiect de hotărâre privind modificarea HCGMB nr.
116/1997 cu privire la vânzarea unor apartamente finalizate prin
aplicarea HG nr. 441/199. Multumesc.,

Doamna preşedinte de şedinţă Roxana Cos ma
Mulţumesc domnule Primar General. Da vă rog.

Domnul consilier general Purcărea Sorin
Aş vrea să vă mai solicit introducerea pe ordinea de zi

suplimentară a unui proiect de hotărâre, menţionez că expunerea de
motive este semnată de consilieri şi este depusă la secretariatul tehnic,
am să vă dau citire acum hotărârii şi apoi o voi depune la secretariat:

Proiect de hotărâre privind trecerea Blocurilor P 22A, P 22B, P
22C şi P 22, situate în str. Petre Ispirescu, sector 5, din domeniul public
al municipiului Bucureşti în domeniul privat al municipiului Bucureşti cu
următorul conţinut: Art. 1 blocurile P 22A, P 22B, P 22C şi P 22 situate
în strada Petre Ispirescu sector 5, trec din domeniul public al
Municipiului Bucureşti în domeniul privat al Municipiului Bucureşti. Art. 2
pentru locuinţele deţinute de către actualii titulari ai contractelor de
închiriere administraţia Fondului Imobiliar va proceda la preschimbarea
contractelor şi va elibera acestora noi contracte de închiriere potrivit
dispoziţiilor Legii locuinţei 114/1996 republicată, cu modificările şi
completările ulterioare. Art. 3 Administraţia Fondului Imobiliar şi Direcţiile
de specialitate ale Primarului General vor aduce la îndeplinire
prevederile prezentei hotărâri. Mulţumesc.

Doamna preşedinte de şedinţă Roxana Cos ma
Mulţumesc domnule consilier. Da, vă rog.

Domnul consilier general Botoş Laurian
Mai am o propunere, de a se scoate punctele 21, 22, 24 şi 29 de

pe ordinea de zi, cu motivaţia că grupul de consilieri liberali se opune
construcţiei de complexe turn pe spaţiul verde. Vă mulţumesc.
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Doamna preşedinte de şedinţă Roxana Cosma
21, 22, 24 şi 29? Da . Alte amendamente din sală? Dacă nu, vă

supun la vot propunerea Primarului General de scoatere de pe ordinea
de zi a punctelor 6, 11, 18, 19, 31, 32, 33, 34, 35 şi 38.

Cine este pentru? 35 voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? O voturi.
Aceste puncte au fost scoase de pe ordinea de zi.

Vă supun votului introducerea pe ordinea de zi a punctelor citite
anterior de către Primarul General.

Cine este pentru? 35 voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? O voturi.
Aceste puncte au fost introduse pe ordinea de zi.

Vă supun votului introducerea pe ordinea de zi a proiectului de
hotărâre propus de domnul consilier Purcărea.

Cine este pentru? 35 voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 1 vot
(Dumitrescu V.).

Vă rog domnul consilier să înaintaţi proiectul către secretariatul
consiliului pentru a putea fi pus la dispoziţie.

Acest proiect de hotărâre a fost introdus pe ordinea de zi.

Vă supun votului propunerea domnului consilier Botoş de
introducerea proiectului pe care l-a citit anterior ..... Scoaterea
proiectelor de hotărâre: 21, 22, 24 şi 29.

Cine este pentru? 9 voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 27 voturi
(Iovici O., Marinescu 1., Stan N., AdÎr V., Ciucă M., Constantin Barna S.,
Cosma M., Cruceanu E., Dumitrescu V., Forăscu V., Ilie R.,lvaşcu T.,
Ivorschi 1., Mircea V., Murg C., Pirpiliu Ş, Pîrvu C., Popa G., Prioteasa
D., Radu M., Rece O., Tudor Popescu C., Ţica Horaţiu, Voicu M.,
Zătreanu D., ).

Aceste puncte au rămas pe ordinea de zi.

Vă supun votului ordinea de zi cu amendamentele votate anterior.
Cine este pentru? majoritatea de voturi, împotrivă? O voturi,

abtineri? O voturi.,
Ordinea de zi a fost votată cu amendamentele votate anterior.

Avem două solicitări din sală de luări la cuvânt. Avem solicitarea
domnului Dan Petre Popa care reprezintă Asociaţia Cartea Veche şi
avem solicitarea doamnei Tamaris Taloi Maria, dacă cumva am greşit,



v-am descifrat greu scrisul de mână, aceea de a lua cuvântul, vă propun
să supun votului luarea cuvântului la sfârşitul şedinţei.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
abtineri? O voturi.,

O să Îi invit pe cei doi să rămână În sală şi la sfârşitul şedinţei am
să dau cuvântul să vină În faţa consilierilor să expună doleanţele.

Trecem la primul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiectul de
hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Municipiului
Bucureşti pe anul 2008.

Da domnul consilier, vă rog.

Domnul consilier general Dumitrescu Vlad
Am o completare la acest proiect pentru corelarea repartizării

surselor pentru lucrările cuprinse În planul de investiţii la capitolul
transporturi, obligaţiile de plată În raport de stadiul execuţiei se propun
redistribuiri de fonduri Între unele obiective conform unui tabel pe care
vi-I arăt. În fond nu se modifică totalul la capitolul transporturi active ne
financiare, În cadrul aceluiaşi capitol se efectuează nişte schimburi de
sume Între diverse obiective tocmai pentru a corela stadiul execuţiei cu
obligaţiile de plată actuale, deci rămân sumele la fel, numai În aceleaşi
... , se redistribuie În interiorul capitolului, o să depun la secretariat
proiectul. Vă mulţumesc.

Doamna preşedinte de şedinţă Roxana Cosma
Vă multumesc domnule consilier. Alte amendamente din sală?,

Vă supun votului amendamentul propus anterior de domnul
consilier.

Cine este pentru? 32 voturi, Împotrivă? Ovoturi, abţineri? O voturi.
Acest amendament a trecut.

Vă supun votului proiectul cu amendamentul votat anterior.
Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,

abţineri? 1 vot ( AdÎr V.).
Acest proiect de hotărâre a trecut.

Trecem la următorul punct de pe ordinea de zi privind
modificarea H.C.G.M.B. nr. 38/2008 privind repartizarea la bugetele
sectoarelor Municipiului Bucureşti a unor sume din cote defalcate



din impozitul pe venit pentru echilibrare, pentru susţinerea
programelor cu finanţare externa pe anul 2008.

Cine este pentru? 35 voturi, împotrivă? Ovoturi, abţineri? O voturi.
Acest proiect de hotărâre a trecut.

Trecem la următorul punct de pe ordinea de zi privind
completarea H.C.G.M.B. nr. 269/2000 privind aprobarea Planului
Urbanistic General al Municipiului Bucureşti.

Cine este pentru? 35 voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 1 vot
(Adîr V.).

Acest proiect de hotărâre a trecut.

Trecem la următorul punct de pe ordinea de zi privind
amplasarea În subteran a echipamentelor şi reţelelor de
comunicaţii electronice pe teritoriul municipiului Bucureşti.

Da domnul Prioteasa.

Domnul consilier general Prioteasa Doru
Amendamente la art. 1 şi art. 3. Deci art. 1 va trebui să sune aşa:

pe teritoriul Municipiului Bucureşti reţelele de comunicaţii electronice
prin cablu inclusiv echipamentele aferente acestora se pot amplasa
numai în spaţiile special amenajate. Art. 3 va suna aşa: în termen de 60
de zile de la data comunicării /finalizării unui tronson al retelei,
metropolitane Net City, deţinătorii/ administratorii reţelelor de comunicaţii
electronice au obligaţia ca pe baza documentelor prevăzute în alin. (1)
al prezentului articol de a-şi amplasa în spaţiile special amenajate reţele
aeriene aflate pe traseu şi/sau în zona de acces a respectivului tronson
finalizat al acesteia. Deci ăsta este alin. (2) de la art. 3.

Doamna preşedinte de şedinţă Roxana Cosma
Vă rog să înaintaţi secretarului amendamentul făcut. Vă supun

votului amendamentul făcut de domnul consilier Prioteasa.
Cine este pentru? 35 voturi, împotrivă? Ovoturi, abţineri? Ovoturi.
Acest amendament a trecut.



Vă supun votului proiectul de hotărâre cu amendamentul votat
anterior.

Cine este pentru? majoritate (35) voturi, împotrivă? O voturi,
abţineri? 1 vot (Adîr V.).

Acest proiect de hotărâre a trecut.

Trecem la următorul punct de pe ordinea de zi privind aprobarea
caietelor de sarcini pentru achiziţionarea de către Regia Autonomă
de Transport Bucureşti a unor vehicule specializate pentru
Întreţinerea liniilor de tramvai, de troleibuz şi pentru
depanare/tractare.

Cine este pentru? 34 voturi, împotrivă? Ovoturi, abţineri? Ovoturi.
Acest proiect de hotărâre a trecut.

Trecem la următorul punct de pe ordinea de zi privind
administrarea reţelei stradale principale şi a lucrărilor de artă din
municipiul Bucureşti şi abrogarea H.C.G.M.B. nr. 235/2005 cu
modificările şi completările ulterioare.

Cine este pentru? 34 voturi, împotrivă? Ovoturi, abţineri? 2 voturi
( Băncilă M., Ioan A. ).

Acest proiect de hotărâre a trecut.

Trecem la următorul punct de pe ordinea de zi privind punerea in
executare a Deciziei civile nr. 1112/11.06.2007 pronunţată de Curtea
de Apel Bucureşti - Secţia a VIII Contencios Administrativ si Fiscal,
rămasă definitivă şi irevocabilă, privind obligarea Consiliului
General al Municipiului Bucureşti la emiterea hotărârii privind
aprobarea schimbului de proprietăţi intre terenul in suprafaţă totală
de 20.107 mp., situat În zona Parcul Tineretului, sector 4,
proprietatea doamnei Micşunescu Marioara şi terenul În suprafaţă
de 20.107 mp., domeniu privat al Municipiului Bucureşti, situat În
"zona destinată relocării terenurilor ce au fost retrocedate În
interiorul parcului", conform P.U.Z. "Parcul Tineretului" aprobat
prin H.C.G.M.B. nr. 232/20.10.2003.



Domnul consilier general Paliga Sorin
Stimaţi colegi, În numele grupului PNL, am fost Împuternicit să fac

următoarea declaraţie: grupul PNL din Consiliul General al Municipiului
Bucureşti declară următoarele: luând act de evoluţia cazului
Micşunescu, cvasi identic cazului Parcul Bordei, pe baza unui precedent
periculos, respectiv pe baza precedentul creat de Parcul Bordei,
discuţiile şi deciziile din C.G.M.B sunt Înlocuite de hotărâri judecătoreşti,
În speţe care privesc administrarea oraşului şi evoluţia sa armonioasă.
Consiliul General al Municipiului Bucureşti şi Primarul General, respectiv
Consiliile de sector şi Primarii de sector pe baza votului exprimat de
cetăţeni odată la 4 ani sunt instituţiile chemate să reglementeze
dezvoltarea oraşului din toate punctele de vedere inclusiv urbanistic.
Putem discuta dacă deciziile noastre bazate pe vot liber exprimat sunt
corecte sau nu, ele sunt făcute, inclusiv În cazuri dificile ori sensibile
cum a fost cazul Bordei şi cum este acum speţa Micşunescu - Parcul
Tineretului, pe baza unei analize serioase cu toate implicaţiile previzibile
ori posibile. Grupul de consilieri PNL din Consiliul General al
Municipiului Bucureşti deşi nu poate fi de acord cu utilizarea şantajului
juridic prin citarea noastră individuală, În urma absenţei noastre din sală
la ultima şedinţă, şi pentru a evita posibila noastră inculpare ca
infractori, ia act de existenţa hotărârilor judecătoreşti irevocabile ce ne
obligă să votăm pentru această hotărâre. Vă mulţumesc.

Doamna preşedinte de şedintă Roxana Cosma
Da domnul consilier, vă multumesc mult de tot, consider că este,

valabil pentru toată lumea ceea ce tocmai a-ţi afirmat dumneavoastră.
Da domnul consilier AdÎr, vă rog.

Domnul consilier general AdÎr Victor
Doamna preşedinte ca să fie lucrurile clare, trebuie să fie vot

nominal, pentru că şi citaţiile au fost tot nominale, este de bun simţ şi
este moral, este legal, tot ce vrei. Şi vreau să adaug şi eu ceva dacă se
poate.

Domnule Primar General, doamnă preşedinte, onorat prezidiu,
distinse doamne şi domnişoare, stimaţi domni. Justiţia În România face
justiţie bună sau rea, acceptabilă sau neacceptabilă, dreaptă sau
nedreaptă, dar atâta timp cât este justiţie Într-un stat, există acel stat şi
trebuie respectată chiar dacă la un moment dat lezează poate conştiinţa
unora, votul unora şi aşa mai departe. Din acest punct de vedere eu
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declar că voi respecta ad literam Decizia 1112/ 11.06.2007 şi voi vota
pentru punerea În execuţie a acesteia, deoarece mă obligă această
decizie. Referitor la alt aspect legat de libertatea de opinie a alesului
local asta este altă discuţie deoarece În opinia mea legiuitorul s-a grăbit
intrând În Legea 393 a aleşilor locali care spune la art. 20 libertate de
opinie şi de acţiune În exercitarea mandatului alesului local este
garantată. Eu consider că această libertate nu mai este garantată şi
pentru asta, asta este Legea 393 a aleşilor locali, nu mai are nicio
relevanţă, se pare, această lege, dar, repet, voi vota pentru acest
schimb de terenuri deoarece nu se comentează, se pune doar În
executie o decizie a instantei. Multumesc., "

Doamna preşedinte de şedinţă Roxana Cosma
Este un vot obligatoriu, nu este vot opţional.

Domnul consilier general Purcărea Sorin
Deşi sunt de acord cu ce a spus colegul nostru domnul AdÎr, eu

am să Încerc să fiu mai scurt ca să fiu şi foarte precis. În numele
grupului PNL aş fi vrut să fac o propunere atât executivului prin domnul
Primar General Videanu, cât şi consiliului. Este vorba de faptul că În
acest caz avem de-a face cu o hotărâre semnată de acelaşi judecător,
doamna Sprânceană, care a semnat şi hotărârea rămasă definitivă şi
irevocabilă În cazul Parcului Bordei. Propunerea mea este următoarea:
mi se pare că dânsa este talentul urbanistic de excepţie şi mi-ar părea
rău să se irosească, aşa că Într-un să Îi spunem, contract de colaborare
poate după ora 3-4 Primăria poate să Îi ofere un contract de colaborare
În aşa fel Încât să avizeze direct aceste planuri de urbanism, domnul
Ţica de asemenea la Comisia de Urbanism, poate putem să găsim o
posibilitate ca să nu mai aşteptăm până când se pronunţă hotărâri le. Eu
perfect de acord mă voi angaja ca şi această propunere să o susţin şi În
fata viitorului Primar General Ludovic Orban. Vă multumesc., ,

Doamna preşedinte de şedintă Roxana Cosma
Multumesc domnule consilier.,
Vă supun la vot propunerea domnului consilier AdÎr aceea de vot

nominal.
Cine este pentru? 24 voturi, Împotrivă? O voturi, abţineri? 1 vot

(Mircea V.).
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Domnul Secretar General vă rog dacă se poate să citiţi lista şi să
supunem la vot acest proiect de hotărâre nominal. Vă rog ca fiecare
consilier să ia microfonul, să se audă pe bandă.

Domnul Secretar General Tudor Toma
AdÎr Victor Gabriel - sunt pentru acest schimb
Băleanu Dorin Alexandru - absent
Băncilă Mihai - pentru schimb
Bergheş Carmen - absentă
Botoş Laurian Dragoş - pentru schimb
Bumbaş Florin - mă abţin

Ciucă Maria - mă abţin
Constantin Barna Stelică - pentru
Cosma Maria Roxana - pentru
Cruceanu Elena - pentru punerea În executare a deciziei
Dumitrescu Vlad Dumitru - pentru

Duţă Nicolae Lucian - pentru
Florescu Dragoş - absent motivat
Forăscu Vasile - pentru
Goncea Gheorghiţă Liviu - este absent

Ilie Romeo Dumitru - pentru
Ioan Aurelian - pentru punerea În aplicare a hotărârii de instanţă
lovici Teodor Victor - pentru
Ivaşcu Tiberiu - pentru
Ivorschi Ilie - pentru
Marinescu Ioan - pentru
Meran Ştefan Dan - pentru punerea În executare a deciziei
Mircea Valentin - mă abţin
Moise Alina Daniela - este absentă motivat
Murg Călin - pentru
Oprişan Ion - pentru distrugerea parcurilor În România de către
justiţie
Paliga Sorin- pentru
Patica luliana Antoanela- este absentă,
Petrovici Octavian - este absent motivat
Pirpiliu Ştefan Daniel - pentru
PÎrvu Cosmin Gabriel - pentru

Popa Grigore Ioan - pentru
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Pop Romeo Teodor - pentru
Prioteasa Doru -pentru
Purcărea Sorin - pentru
Radu Mioara- pentru
Rece Olga - pentru
Stan Nicuşor- pentru punerea în aplicare a conceptului urbanistic

aparţinând Ministerului Justiţiei în Bucureşti
Tudor - Popescu Cristian- pentru
Ţica Horaţiu Florin - pentru
Untaru Virgil- pentru
Voicu Mihai- pentru

Zătreanu Dan Radu- pentru

Domnul Primar General Adriean Videanu
Nea Ioane dacă e chestia cu caprele metalice, am semnat

proiectul de hotărâre.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Rezultatul votului este următorul: pentru 33 voturi, împotrivă O,

abtineri 3 voturi.,

Doamna preşedinte de şedinţă Roxana Cosma
Acest proiect de hotărâre a trecut.

Domnul consilier general Oprişan Ion
Deci doamna preşedinte, stimaţi colegi, vă supun la vot ţinerea

unui moment de reculegere pentru Parcul Tineretului.

Doamna preşedinte de şedinţă Roxana Cosma
Trecem la următorul punct de pe ordinea de zi privind

modificarea şi completarea listei spaţiilor comerciale şi de prestări
servicii care vor fi vândute În baza Legii 550/2002.

Cine este pentru? 33 voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? O voturi.
Acest proiect de hotărâre a trecut.



Trecem la următorul punct de pe ordinea de zi privind aprobare
unui schimb de terenuri Între Municipiul Bucureşti şi proprietatea
privată a S.C. MERIDIAN SUD S.R.L.

Cine este pentru? Nu este nimic, l-am supus pe acesta la vot, da.
Număraţi vă rog. Deci cel pe care l-am citit cu schimbul de terenuri
Meridian şi revin la cel peste care am sărit. 34 voturi, Împotrivă? 1 vot (
AdÎr V.), abţineri? Ovoturi

Domnul consilier general AdÎr Victor
Doamna preşedinte nu. După 9 vine 10, aşa este În limba română,

să ştiţi, dumneavoastră a-ţi mai sărit o dată un proiect de hotărâre.
Domnul Primar General, vreau să vă Întreb personal. .....

Doamna preşedinte de şedinţă Roxana Cosma
Deci am citit proiectul de hotărâre pe care l-am supus votului.

Domnul consilier general AdÎr Victor
Vreau să vă Întreb personal domnule Primar General. Am terminat

acum o şedinţă domeniul public al Municipiului Bucureşti şi imediat
Începem să-I hăcuim. Când v-am Întrebat eu personal dacă avem
terenuri să construim locuinţe, dumneavoastră a-ţi spus, nu avem
terenuri. Acesta este un teren de 1300- 1400 mp, eu votez Împotrivă. Să
se consemneze În procesul verbal pentru că nu este În opinia mea
oportun să facem acel schimb cu acele trei parcele, În opinia mea se
aduce un prejudiciu, reţineţi ce spun, domeniului public al Municipiului
Bucureşti şi În consecinţă votul meu să fie foarte bine precizat acolo,
Împotrivă. De asemenea protestez pentru modul În care doamna
preşedinte de şedinţă a dat citire punctului 12 În loc să dea citire
punctului 10, deci protestez, vreau să se consemneze protestul meu,
este inadmisibil, s-a mai făcut aşa ceva. Am să cer Prefecturii să atace
această hotărâre.

Doamna preşedinte de şedinţă Roxana Cosma
Dar l-am supus la vot şi l-am citit anterior, deci am citit şi citesc

titulaturile proiectelor.

Acest proiect de hotărâre a trecut
Revin la punctul 10. proiect de hotărâre privind modificarea şi

completarea H.C.G.M.B. nr. 202/2003, privind aprobarea transmiterii
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În folosinţă a terenurilor proprietatea Municipiului Bucureşti către
S.C. GRUPUL EDITORI LOR SI DIFUZORILOR DE PRESA S.A.
pentru o perioada de 49 de ani şi abrogarea H.C.G.M.B. nr.
237/2008.

Cine este pentru? 24 voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 10 voturi
(Zătreanu Do, Bumbaş F., Adîr Vo, Oprişan 1., Purcărea S., Ioan A.,
Botoş L., Paliga S., Meran D., Băncilă Mo, ).

Acest proiect de hotărâre nu a trecut.

Trecem la următorul punct de pe ordinea de zi privind aprobarea
listei de priorităţi pentru atribuirea de spaţii cu altă destinaţie decât
cea de locuinţă, beneficiarilor prevederilor Legii nr. 341/2004 a
Recunoştinţei faţă de Eroii - Martiri şi Luptătorii care au contribuit
la victoria Revolutiei Române din decembrie 1989.,

Cine este pentru? 27 voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 4 voturi
( Bumbaş F., Stan N" Forăscu Vo, Băncilă Mo, )0

Acest proiect de hotărâre nu a trecut.

Trecem la următorul punct de pe ordinea de zi privind
modificarea şi completarea anexei nr. 1 la H.C.G.M.B. nr. 121/2006
privind indicatorii tehnico-economici pentru obiectivul "Extinderea
reţelei de canalizare În zone deficitare ale municipiului Bucureşti".

Cine este pentru? 34 voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? O voturi.
Acest proiect de hotărâre a trecut.

Trecem la următorul punct de pe ordinea de zi privind
modificarea şi completarea anexelor nr. 2 şi 3 la H.C.G.M.B. nr.
178/2008, privind aprobarea Regulamentului - cadru, a caietului de
sarcini şi a contractului de atribuire În gestiune delegată pentru
organizarea şi executarea serviciului public de transport local În
regim de taxi.

Cine este pentru? 30 voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 1 vot
(Adîr V.).

Acest proiect de hotărâre a trecut.



Trecem la următorul punct de pe ordinea de zi privind atribuirea
de denumire pentru o arteră de circulaţie propusă conform P.U.Z
Şoseaua Virtuţii - Splaiul Independenţei - Semănătoarea, sector 6,
aprobat conform H.C.G.M.B. nr. 213/29.09.2005.

Cine este pentru? 31 voturi, împotrivă? 1 vot (Paliga S.), abţineri?
1vot (Adîr V.).

Acest proiect de hotărâre a trecut.

Trecem la următorul punct de pe ordinea de zi privind aprobarea
schimbului de proprietăţi Între terenul proprietatea S.C. ARCOM
S.A. situat În Str. Virgiliu nr. 55 - 57, sector 1 şi terenul domeniul
privat al Municipiului Bucureşti situat adiacent imobilului din Str.
Virgiliu nr. 55-57 sector 1, aparţinând municipiului Bucureşti.

Cine este pentru? 26 voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 7 voturi
(Meran D., Botoş L., Paliga S., Purcărea S., Oprişan 1., Băncilă M., Adîr
V. ).

Trecem la următorul punct de pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Str. Emanoil Porumbaru nr. 40 - 42 -
42B, sector 1

Cine este pentru? 31 voturi, împotrivă? 1 vot (Bumbaş F.),
abţineri? 1 vot ( Adîr V.).

Acest proiect de hotărâre a trecut.

Trecem la următorul punct de pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Şos. Nordului - B-dul Ficusului - B-dul
Aerogării - Str. Horia Macelariu - Str. Alex. Şerbănescu - Şcoala
Herăstrău , sector 1

Cine este pentru? 27 voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 3 voturi.
Acest proiect de hotărâre a trecut ( Oprişan 1., Bumbaş F.,

Adîr V.) .



Trecem la următorul punct de pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Modificare PUZ - Aleea Teişani ( Taria
nr. 468 ) - Pădurea Pusnicu - Pădurea Băneasa, sector 1.

Cine este pentru? 24 voturi, împotrivă? 1 vot (Bumbaş Fo),
abţineri? 8 voturi (Meran Do, Botoş L., Paliga So, Purcărea So,Oprişan 1.,
Băncilă Mo,Adîr Vo, Ioan A. ).

Acest proiect de hotărâre a trecut.

Trecem la următorul punct de pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Str. Banu Antonache nr. 45 - 47, sector
1.

Cine este pentru? 31 voturi, împotrivă? 1 vot (Bumbaş F.),
abţineri? 1 vot (Adîr V.).

Acest proiect de hotărâre a trecut.

Trecem la următorul punct de pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Str. Braşov, sector 6.

Cine este pentru? 18 voturi, împotrivă? 1 vot (Oprişan I ), abţineri?
8 voturi ( Adîr Vo, Dumitrescu V., Meran Do,Purcărea S., Paliga So, Botoş
L., Ioan A., Băncilă Mo, )

Acest proiect de hotărâre nu a trecut.

Trecem la următorul punct de pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Str. Petre Ispirescu nr. 9B+C+D, sector
5

Cine este pentru? 31 voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 1 vot
(Adîr V.).

Acest proiect de hotărâre a trecut.

Trecem la următorul punct de pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Str. Italiană nr. 24, sector 2

Cine este pentru? 33 voturi, împotrivă?O voturi, abţineri? 2 voturi
(Bumbaş F., Adîr V.).

Acest proiect de hotărâre a trecut.
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Trecem la următorul punct de pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Modificare PUZ - Str. Gheorghe Manu
nr. 7, sector 1.

Cine este pentru? 33 voturi, împotrivă?O voturi, abţineri? 3 voturi
( Bumbaş F., Dumitrescu V., Adîr V.).

Acest proiect de hotărâre a trecut.

Trecem la următorul punct de pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Str. Av. Alex. Şerbănescu - Str. Gr.
Gafencu, sector 1

Cine este pentru? 32 voturi, împotrivă?O voturi, abţineri? 3 voturi
( Bumbaş F., Dumitrescu V., Adîr V.) ..

Acest proiect de hotărâre a trecut.

Trecem la următorul punct de pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Şos. Gh. Ionescu Siseşti nr. 391 - 393,
sector 1.

Cine este pentru? 21 voturi, împotrivă? Ovoturi, abţineri? 10 voturi
( Zătreanu D., Dumitrescu V., Bumbaş F., Adîr V., Meran D., Paliga S"
Purcărea S., Ioan A., Botoş L., Oprişan 1.)

Acest proiect de hotărâre nu a trecut

Trecem la următorul punct de pe ordinea de privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - PUZ Str. Thomas Masaryk nr. 25, sector
2

Cine este pentru? 3 voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 25 voturi
(Iovici O., Marinescu 1., Stan N., Adîr V., Cosma M., Cruceanu E.,
Dumitrescu V., Forăscu V., Ivaşcu T., Mircea V., Murg C" Pirpiliu Ş,
Popa G., Prioteasa D., Radu M., Rece O., Tudor Popescu C., Ţica
Horaţiu, Zătreanu D., ).

Acest proiect de hotărâre nu a trecut

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi proiect de hotărâre
privind abrogarea H.C.G.M.B. nr. 163/06.07.2006 şi transmiterea
terenului În suprafaţă de 11382 mp., constituind domeniul privat al
Municipiului Bucureşti, din administrarea Consiliului General al
Municipiului Bucureşti În administrarea Consiliului Local al
Sectorului 6, În scopul realizării unui spital universitar



Domnul consilier general AdÎr Victor
Doamna preşedinte, domnule Primar General vreau să vă Întreb

direct, În expunerea de motive a domniei voastre, precizaţi că este
vorba de un spital universitar, În raportul de specialitate se precizează
de asemenea că este spital universitar. În adresa domnului Poteraş nu
se specifică, că se doreşte pentru spital universitar, probabil că
dumneavoastră deţineţi altă informaţie pe care nu o deţinem noi. În
adresa domnului Poteraş se spune pentru nişte construcţii de interes
public. Este Însă o adresă veche nu este o revenire, este din 2005, dacă
vă uitaţi În dosar. Eu solicit o adresă nouă a Consiliului Local, a
Primăriei Sectorului 6, după ceea ce cunosc eu În zonă, acolo este o
zonă verde, deci cer şi un punct de vedere de la cei care sunt Îndrituiţi În
Direcţia de Urbanism a Primăriei Capitalei. Eu voi vota Împotrivă
deoarece am fost singurul care m-am bucurat că revine terenul la
Primăria Capitalei, deci În domeniul nostru, iar văd că se dă terenuri Într-
o veselie, iar o să se spună nu avem terenuri să face locuinţe pentru
cetăţeni, dar putem să cumpărăm de pe piaţa liberă, cu tot respectul vă
spun domnule Primar General. Deci, În opinia mea, ar trebui să
amânăm acest proiect de hotărâre, până nu vedem o adresă nouă În
care domnul Primar al Sectorului 6 să ne spună vreau pentru spital
universitar. Nu firmele SC MAX OIL, etc. Vă rog frumos, eu sunt
Împotrivă.

Doamna preşedinte de şedintă Roxana Cosma
Închideţi vă rog uşa de la sal~ de şedinţă.

Domnul Primar General Adriean Videanu
Stimaţi colegi dacă Îmi permiteţi aş vrea să c1arific acest lucru,

solicitarea domnului Primar al Sectorului 6, a fost una mai largă, ceea ce
noi facem prin proiectul de hotărâre este să restrângem aria utilizării
acestui teren. Această solicitare a fost făcută de mai bine de 2 ani şi
ceva, o ştiţi foarte bine, În urma discuţiilor şi cu Ministerul Sănătăţii legat
de realizarea unui spital. Nu cred că Bucureştiul, În momentul de faţă,
se laudă cu o capacitate de intervenţie din punct de vedere sanitar
adusă la standardele pe care cu toţii ni le dorim, de aceea propunerea
noastră a fost dincolo de solicitarea Primarului Sectorului 6, În ideea de
a restrânge aria de folosinţă a acestui teren şi eu cred că este bine.
Repet un lucru pentru că domnul consilier general a insistat, locuinţele
pe care noi le-am achiziţionat de pe piaţă liberă cu valoarea terenului cu
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tot În jurul a aproape 1000 euro/mp este un preţ foarte bun pentru piaţa
bucureşteană şi cred că am făcut un lucru foarte bun pentru demararea
lucrărilor de reabilitare, de fapt de regenerare a Centrului Istoric, pe
lângă reabilitarea infrastructurii. Vreau să vă aduc la cunoştinţă că acum
2 zile, dacă nu greşesc, am şi semnat dispoziţia de repartiţie acestor
apartamente, În urma analizei pe care noi am făcut-o În Centrul Istoric,
transmiţând-o Primarului Sectorului 3 pentru a pune În practică ceea ce
Consiliul General a hotărât privind atribuirea acelor locuinţe. Cred că a
fost un lucru foarte bun, inclusiv dacă ne-am fi apucat, şi sigur că noi nu
am renunţat la a construi locuinţe, dar una nu o exclude pe cealaltă.
Achiziţia de pe piaţa liberă, În condiţii avantajoase pentru rezolvarea
unor probleme urgente, cum este Centrul Istoric nu cred că a fost un
lucru rău. De fapt s-a făcut şi cu aprobarea Consiliului General, sigur că
avem În construcţie În momentul de faţă aproape 2 mii de locuinţe În
ansambluri diferite, Direcţia de Investiţii gestionează acest lucru, În
diverse stadii, unele sunt chiar la nivel de documentatie, dar este un,
lucru care se face fără ca noi, atentie, fără ca noi să avem această,
obligaţie. Obligaţia revine primarilor de sector, dar noi nu facem altceva
decât completăm, le dăm o mână de ajutor, că sunt primari de sector
mai dinamici, sunt unii puţin dinamici electoratul va hotărî la aceste
alegeri. Mulţumesc.

Doamna preşedinte de şedinţă Roxana Cosma
Supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 32 voturi,

Împotrivă? 1 vot ( AdÎr V.), abţineri? O voturi.
Acest proiect de hotărâre a trecut.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi proiect de hotărâre
privind trecerea terenului În suprafaţă de 413 mp., situat În Str. Ion
Movilă nr. 5 -7, sector 2, din domeniul public În domeniul privat al
Municipiului Bucureşti şi aprobarea schimbului de proprietăţi Între
terenul În suprafaţă de 413 mp. situat În Str. Icoanei nr. 50 B, sector
2, proprietatea domnului Vasu Demetriade Răzvan Ilie şi terenul În
suprafaţă de 413 mp., situat În Str. Ion Movilă nr. 5 -7, sector 2,
proprietatea Municipiului Bucureşti.

Cine este pentru? 33 voturi, Împotrivă? O voturi abţineri? 1 vot
( AdÎr V.)

Acest proiect de hotărâre a trecut.
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Trecem la următorul punct pe ordinea de zi proiect de hotărâre
privind transmiterea În administrarea directă a Clubului Sportiv
Municipal a spaţiului cu altă destinaţie din imobilul situat În Calea
Victoriei nr. 126, etaj 2, sector 1, Bucureşti.

Cine este pentru? 33 voturi, împotrivă? O voturi abţineri? 1 vot
( Adîr V.)

Acest proiect de hotărâre a trecut.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi proiect de hotărâre
privind Înfiinţarea instituţiei Teatrul de Dan.sContemporan.

Cine este pentru? 34 voturi, împotrivă? O voturi abţineri? Ovoturi
Acest proiect de hotărâre a trecut.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi proiect de hotărâre
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal PUZ - str. Sfinţii
Apostoli nr. 2A - 2B, sector 5

Cine este pentru? 27 voturi, împotrivă? O voturi abţineri? 5 voturi
(Meran D., Adîr V., Bumbaş F., Constantin Barna S., Paliga S. )

Acest proiect de hotărâre a trecut.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi proiect de hotărâre
privind transmiterea terenului situat În Şos. Bucureşti - Ploieşti Krn
8,5, În suprafaţă de 24.627 mp., din domeniul privat al Municipiului
Bucureşti În domeniul public al statului şi administrarea
Ministerului Internelor şi Reformei Administrative.

Cine este pentru? 10 voturi, împotrivă? O voturi abţineri? 16 voturi
(Adîr V., Bumbaş F., Constantin Barna S., Stan N., Marinescu 1., , Ciucă ~
M.,., Cosma M., Dumitrescu V., Mircea V., Murg C., Pirpiliu Ş, Popa G.,
Rece O., Tica Horatiu, )., ,

Acest proiect de hotărâre nu a trecut.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi proiect de hotărâre
privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice şi a
indicatorilor tehnico-economici aferenţi proiectului Pasaj rutier
Şos. Colentina - str. Dna Ghica.

Cine este pentru? 33 voturi, împotrivă? O voturi abţineri? O voturi
Acest proiect de hotărâre a trecut.



Trecem la următorul punct pe ordinea de zi proiect de hotărâre
privind concesionarea, fără licitaţie publică, a unui teren situat În
Str. Ghiozdanului nr. 1 A, sector 1, În suprafaţă de 65,66 mp., teren
aparţinând domeniului privat al municipiului Bucureşti, necesar
realizării extinderii unei clădiri cu destinatia de locuinte., ,

Cine este pentru? 34 voturi, împotrivă? O voturi abţineri? 1 vot
(Adîr V.)

Acest proiect de hotărâre a trecut.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi proiect de hotărâre
privind Înaintarea cererii către Guvernul României de transmitere a
terenului situat În Şos. Străuleşti nr. 58 - 60, sector 1, Bucureşti, În
suprafaţă de 143,99 mp. din domeniul statului şi administrarea
Ministerului Apărării În domeniul public al municipiului Bucureşti şi
administrarea Consiliului Local al Sectorului 1, al municipiului
Bucureşti

Cine este pentru? 32 voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 1 vot
(Adîr V.)

Acest proiect de hotărâre a trecut.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi proiect de hotărâre
privind aprobarea bugetului Agenţiei de Reglementare a nivelelor
de servicii Apă - Canal a municipiului Bucureşti (ARBAC) pe anul
2008

Cine este pentru? 32 voturi, împotrivă? 1 vot ( Mircea V.), abţineri? 1
vot ( Adîr V.)

Acest proiect de hotărâre a trecut.

Domnul consilier general Mircea Valentin
Vreau să şi motivez de ce am votat împotrivă la acest punct, vreau să

se menţioneze, stimaţi colegi, de faptul cum ARBAC-ul îşi tratează
misiunea, că aceşti oameni stau plătiţi din bugetul public ca să facă
corespondenţă, să se certe cu APA NOVA şi cu alte instituţii. Ceea ce
nu este normal. Deci când îşi vor face şi treaba, fiindcă bucureştenii au
nevoie de ARBAC, atunci voi vota şi eu un asemenea proiect.
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Domnul Primar General Adriean Videanu
Eu am convingerea stimaţi colegi,_dat fiind disponibilitatea APA

NOVA de a renegocia contractul de concesiune şi am considerat că este
moral să lăsăm acest lucru viitorului Consiliu General pentru că
mandatul nostru este pe sfârşite, am convingerea că şi ARBAC-ul îşi va
regăsi o altă cadenţă a reprezentării intereselor bucureştenilor, şi cred
că este bine să functioneze. Multumesc., ,

Doamna preşedinte de şedinţă Roxana Cosma
Trecem la următorul punct pe ordinea de zi proiect de hotărâre

privind transmiterea unui teren În suprafaţă de 5185 mp, aparţinând
domeniului privat al municipiului Bucureşti, situat în Aleea
Solidarităţii f.n., sector 3, În administrarea Ministerului Internelor şi
Reformei Administrative, În vederea realizării unei baze sportive
pentru personalul propriu.

Cine este pentru? 33 voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 1 vot
(Adîr V.)

Acest proiect de hotărâre a trecut.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi Proiect de hotărâre
privind modificarea anexei Hotărârii Consiliului General al
Municipiului Bucureşti nr. 133/14.07.2005 privind aprobarea
indicatorilor tehnico-economici ai proiectului "Modernizare Piaţa
Eroii Revoluţiei şi Pasaj Pietonal".

Cine este pentru? 24 voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 1 vot
(Paliga S.)

Acest proiect de hotărâre a trecut.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi Proiect de hotărâre
privind modificarea anexei nr. 1 la H.C.G.M.B. nr. 174/2008 privind
indicatorii tehnico - economici pentru obiectivul "Realizarea
reţelelor publice de alimentare cu apă şi canalizare, precum şi a
drumurilor aferente ansamblului de locuinte "Henri Coandă",,
sectorul 1"

Cine este pentru? 31 voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 1 vot
(Adîr V.)

Acest proiect de hotărâre a trecut.



Trecem la următorul punct pe ordinea de zi proiect de hotărâre
privind modificarea HCGMB nr. 116/1997 cu privire la vânzarea
unor apartamente finalizate prin aplicarea HG nr. 441/1991

Cine este pentru? 29 voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 1 vot
( Adîr V.)

Acest proiect de hotărâre a trecut.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi proiect de hotărâre
privind trecerea Blocurilor P 22A, P 22B, P 22C şi P 22, situate În
str. Petre Ispirescu, sector 5, din domeniul public al municipiului
Bucureşti În domeniul privat al municipiului Bucureşti.

Cine este pentru? 22 voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 6 voturi
(Adîr V., Stan N., Voicu M., Mircea V., Tudor Popescu C., )

Acest proiect de hotărâre nu a trecut.

o invit la microfon pe doamna Tamaris Taloi Maria şi pe domnul Dan
Petre Popa pentru a vorbi Consiliului şi rog colegii mei să aibă
amabilitatea să îi ascultăm puţin.

Vă supun la vot limitarea la 5 minute pentru fiecare vorbitor.
Cine este pentru? majoritatea, împotrivă? O voturi, abţineri? o voturi.

Rog Secretariatul Consiliului să cronometreze luarea la cuvânt a
celor 2 invitaţi ai noştri. Vă rog domnul Popa.

Domnul Popa Dan Petre
În primul rând doamnelor şi domnilor consilieri vă mulţumesc că aţi

acceptat această favoare, numele meu este Dan Petre Popa sunt
secretarul Asociaţiei Cartea Veche, care are în exploatare temporară
Anticariatul de la Universitate, din cele două alveole ale Universitătii.,
Problema cu Anticariatul acesta este interesantă în sensul că, inclusiv la
Summitul FRANCOFONIEI, pozele care au plecat din Bucureşti au
plecat cele de la Casa Poporului şi acel Anticariat, care fără falsă
modestie arată mai bine cât cel de pe malul Senei. Marea noastră
rugăminte este, în cazul în care sunteţi cu inima alături de anticari să
promovaţi o hotărâre de consiliu, în care să ne aprobaţi şi în continuare
existarea acolo. În momentul în care avem girul dumneavoastră vom fi
scutiţi de agresiunile pe care marile edituri şi alte diverse curente, unele
chiar politice le exercită asupra noastră încercând să ne sugrume. Aţi
văzut am igienizat zona, arată, zic eu, cel puţin decent, dacă cineva din
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aparatul arhitecţilor doreşte să schimbăm puţin mobilierul, sau eu ştiu
să Îi aducem Îmbunătăţiri suntem de acord, dar ideea este că Într-un
context destul de mizer În zona respectivă, Anticariatul acela dă şi o
notă de pitoresc şi dacă vreţi este şi un gest făcut la adresa studenţilor
Universităţii, care ştiţi cum este, că majoritatea aveţi copii care sunt
studenţi, le daţi 50 de lei pentru o carte, că sunt cărţile foarte scumpe,
vine la noi la Anticariat o cumpără cu 5 lei, cu restul merge la bere, sau
Îşi cumpără o cămaşă, sau altceva. Vă mulţumesc pentru amabilitate şi
sper să fiţi alături de noi.

Doamna preşedinte de şedinţă Roxana Cosma
Mulţumim, dau cuvântul doamnei Tamaris Talon Maria. Rog

Secretariatul Consiliului să cronometreze luarea la cuvânt a doamnei
Tamaris.

Doamna Tamaris Taloi Maria
Bună ziua domnilor consilieri. În 3.05. 2008 am depus la Primăria

Capitalei cu nr. 722481 o cerere În care ceream Consiliului General al
Primăriei Capitalei să includă şi cererea mea pe ordinea de zi pentru
aprobarea vânzării spaţiului către Tamaris Taloi Maria În conformitate cu
sentinţele şi deciziile judecătoreşti. Din 2000 am spaţiu, nu mi s-a
permis să intru În ele. Am acceptul de cumpărare şi pentru că un
consilier care a venit la negociere, nu cunosc numele, nu a vrut să ne
vândă spaţiile, motivând că s-a sistat, fără să se sisteze nimic. Eu am
conţinut să rog Primăria să Îmi vândă, Primăria nu a vrut şi m-a dat În
judecată Primăria ca să Îmi ia spaţiul şi să mă pună să plătesc ceea ce
nu am folosit. S-au dat sentinţe judecătoreşti, În primul rând am cerut
instanţei să prezinte hotărârea pe care afirmă că a emis-o În 2000, uita-
ţi adresă că s-a emis hotărâre de Consiliu pentru ca să sisteze vânzarea
spaţiului către mine şi această hotărâre nu a existat iar instanţa mi-a dat
dreptate mie. Din 2003 până În 2008 m-am judecat cu Primăria de două
ori, fond, apel, recurs, fond, apel, recurs, decizii pe care le-am câştigat,
sentinţe câştigate şi Administraţia Fondului Imobiliar refuză să vândă
spaţiul, deşi instanţa spune expres vinderea spaţiului către Tamaris
datorită abuzurilor pe care Primăria le-a făcut faţă de mine şi nu găsesc
Înţelegere. 90 de metrii În Ansamblul Mărăşeşti, tronson %, Bloc 35 -
Nerva Traian. Este spaţiu comercial, spaţiu cu altă destinaţie. Deci aici
sunt toate sentinţele, definitive şi irevocabile, de două ori Primăria m-a
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dat În judecată. Am cheltuit aproape de 1 miliard, 980 miI. cu procesele,
atât m-a costat distractia Primăriei .....,

Doamna preşedinte de şedintă Roxana Cosma
Domnul Viceprimar vă rog dacă puteţi să Îi dăm un răspuns doamnei

În această problemă.
Doamna Tamaris Taloi Maria
Deci cer să se ia o hotărâre şi să pot ....

Doamna preşedinte de şedintă Roxana Cosma
Doamnă vă rog, Încercăm să vă ajutăm.:.

Domnul Viceprimar Grigore Ioan Popa
Stimată doamnă până la hotărâre eu vă propun o audienţă marţi

Împreună cu directoarea de la Administraţia Fondului Imobiliar să
clarifică problemele care au fost, ulterior vom propune Consiliului un
proiect de hotărâre În cazul În care lucrurile stau aşa cum le-aţi spus.

Doamna Tamaris Taloi Maria
Eu am depus toate actele ...

Doamna preşedinte de şedinţă Roxana Cosma
Doamnă marţi sunteţi aşteptată la domnul Viceprimar.

Domnul Viceprimar Grigore Ioan Popa
Marti la ora 10 la audientă., ,

Doamna preşedinte de şedinţă Roxana Cosma
Domnul consilier Purcărea vă rog.

Domnul consilier general Purcărea Sorin
Dragi colegi referitor la proiectul de hotărâre pe care vi l-am propus

cu blocurile din sectorul 5, pentru că am văzut că unii dintre noi poate nu
au Înţeles. Aş vrea să vă spun despre ce este vorba fiindcă s-ar putea
ca la o şedinţă să mai fie propus. Este vorba de nişte locuinţe dintre
care multe sunt locuinţe sociale, pentru că ele au fost În domeniul
public sunt multe care nu au contracte lega le la ora actuală de
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Închiriere, scopul era ca prin trecerea În proprietatea privată să se poată
Încheia prin AFI noi contracte de Închiriere, În aşa fel Încât toţi locatarii
respectivi să poată crea o asociaţie de locatari care să Îşi poată apăra
drepturile, respectiv obligarea celor care nu plătesc utilităţi şi aşa mai
departe. V-am făcut o precizare pentru că s-ar putea să mai fie şi să ştiţi
despre ce este vorba.

Doamna preşedinte de şedinţă Roxana Cosma
Vă mulţumesc mult şi permiteţi-mi să declar şedinţa Închisă.

Întocmit
M. Perşunaru
M. Anghel o/rC/4
F. Cotrobaş rj·
A. Preoteasa

Verificat
Şef Birou

Redactare Hotărâri C.G.M.B
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